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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnök e

Helyben

Országgyű lés

Irományszám, :
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Érkezett- 20)9 JAJI 16.

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Tudja-e valaki mikor fizetik az EMVA támogatást? ”
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter
úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Egy termelőtől érkezett információ szerint bizonytalan ideig csúszás van az esedékes EMV A
kifizetésekben . A termelő trágyakezelési pályázatot nyert el, a beruházás folyamatban is van és a
27/2007. számú FVM rendeletnek megfelelően be kívánta nyújtani az elvégzett munká k
számlaösszesítőjét. Ezen rendelet szerint a kifizetések id őpontja tárgyév január és április hónapo k
lehetnek . A hivatkozott rendeletet a 143/2008 . számú MVH közlemény módosítja és decembe r
hónapra teszi a számlák benyújtásának és a kifizetések lehet őségét. Az érintett termel ő érdeklődött a
megyei MVH kirendeltségen, ahol egyik nap azt a választ kapta, hogy készítse el a szükséges iratokat
és január hónapban adja be az igénylést . Legnagyobb megdöbbenésére másnap a hivatalból telefono n
hívták fel és közölték, hogy „ne kapkodjon, mert csak márciusban tudják befogadni – vélhet ően forrás
hiányában – az igénylést. Ilyen időpontot viszont egyetlen vonatkozó jogszabály sem tartalmaz . Élünk
a gyanúperrel, hogy a problémát a két hét alatt összeomlott állami költségvetés okozhatja .

Kérdezem Miniszter Urat

Hogy valóban a költségvetési források hiánya okozza-e, hogy a hivatal egy semmilyen jogszabályban
nem szereplő időpontról tájékoztatja az érintett termel őt, illetve várható-e hogy más kifizetések –
különösképpen a top-up – is csúszást szenvednek a költségvetési zavarok miatt, vagy bármilyen
másokból?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . január 16 .

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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